

No. 70916

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 45738. **Turkey and Georgia**

Decision No 1/2016 of the Joint Committee established by the Free Trade Agreement between the Republic of Turkey and Georgia replacing Protocol II to the Free Trade Agreement between the Republic of Turkey and Georgia concerning the definition of the concept of "originating products" and methods of administrative cooperation (with annex). Ankara, 28 October 2016

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Turkey, 26 July 2021

Done at New York on 26 October 2021

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 45738. **Turquie et Géorgie**

Décision n° 1/2016 du comité mixte institué par l'Accord de libre-échange entre la République turque et la Géorgie remplaçant le Protocole II de l'Accord de libre-échange entre la République turque et la Géorgie concernant la définition de la notion de « produits originaires » et les méthodes de coopération administrative (avec annexe). Ankara, 28 octobre 2016

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Turquie, 26 juillet 2021

Fait à New York le 26 octobre 2021

Pour le Secrétaire général